
 

Verslag algemene vergadering sportraad 18/03/2024 

Aanwezig: Kevin Buyl, Timothy Daubie, Maurine Ricour, Melanie Denaeyer, Annemie 

Wielant, Jean-Marie Krikilion, Sarah Ricour, , Annemie Ricour, Philippe Soudan, 

Mariska Van De Lande, Alanisse Ransbotyn, Nancy Duyms 

Verontschuldigd: Ines Van Ruyskensvelde 

Agenda  

Mededelingen 

Nancy deelt goed nieuws mee, nl. dat haar gezin in augustus opnieuw uitbreidt. 

Punt 1: Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag werd goedgekeurd.  

Punt 2: STAVAZA sportaanbod 2023 

Ines en Jean-Marie maken een kasverslag op tegen de volgende vergadering.  

Punt 3: Sportprogramma 2024  

 

Vastlegging programma en verdere uitwerking:  

De gegeven ideetjes tijdens sportraadvergadering 05/02/2024 werden voorgelegd aan het 

schepencollege in zitting van 27/02/2024. Het schepencollege had geen opmerkingen/bezwaren.  

• Geo-cache Bever opnieuw activeren + uitbreiden met nieuwe route op Akrenbos 

De wandelroute van Schatten van vlieg 2024 werd door Nancy afgetoetst. Deze loopt langs 

voetbalplein Pontembeek – Ghesuele – Manhovebos en zal dus niet overlappen.  

Melanie bezorgt haar tekstje in verband met kabouter op Akrenbos aan Nancy, zij stuurt dit 

op haar beurt door naar Annemie W., Jean-Marie, Michaël.  

Annemie W. schrijft een tekstje over de geschiedenis van Akrenbos. Zij contacteert hiervoor 

ook de heer Georges Sauvage.  

Jean-Marie, Annemie W. en Michaël spreken af om de uitgestippelde route op Akrenbos 

samen te stappen en bekijken waar ze de coördinaten en schat kunnen aanbrengen.  

• Kidsrun ikv Vlaamse loopweek voor scholen 

Geprikte datum met GBS Ak’Cent: vrijdag 20/09/2024. 

Het aantal leerlingen wordt door Nancy nog opgevraagd aan het schoolsecretariaat, waarna 

het nodige aan Moev wordt doorgegeven. Nancy zal deze activiteit tijdig inbrengen in 

Eaglebe, om zo tevens ook de ondersteunende politieagenten aan te vragen.  

• Voorstel om een activiteit te organiseren tgv de jaarlijkse dorpsfeesten met de verschillende 

adviesraden.  

Melanie en Annemie R. zullen de vergadering van Feestcomité bijwonen op 17/04/2024. Zij 

briefen sportraad Bever; voorzitster Annemie W. neemt dit op haar beurt mee naar het 

overleg van de adviesraadvoorzitters op 29/04/2024.  

Het samenwerken met verschillende adviesraden biedt meer mogelijkheden, niet alleen qua 

hulp maar ook qua budget.  

Ideetjes: theater, kip van Troje, levende tafelkikker, waterballen,…  



• Oproep van schepen voor jeugd en sport, dhr. Maxime Vanholder, om een buitenspeeldag in 

Bever te organiseren, nl. woensdag 17/04/2024 

Annemie W. geeft feedback over de vergadering dd. 13/02/2024:  

Sportboxen worden gratis ter beschikking gesteld, indien iets stuk wordt dit op hun kosten 

vervangen. Sportbak naar school brengen voor dansstage, nadien op school laten voor de 

buitenspeeldag.  

Volgend overleg is gepland op 19/03/2024. Nancy, Melanie en Annemie R. wonen dit bij.  

Mogelijke helpers: Melanie, Annemie R., Nancy  

Kevin geeft de raad om de spelen met stoepkrijt op kaatsplein te markeren voor de dagzelf. 

Nadien vragen aan werkmannen om een likje verf te schilderen op de spelen.  

Leveren tussen 8u45 en 10u20. Achterste stuk van het kaatsplein, de weide en het 

speelplein kunnen al klaar gezet worden.  

• De Beiverse Marcheurs reikt zelf een mogelijke activiteit aan, nl. een wandeldag.  

1 dag wandelen in polder Doel en verdronken land van Saeftinghe.  

15/09/2024 als datum voorlopig geprikt.  

Patsy Travel: bus voor 50 personen - € 1100 - € 17/pp 

Keolis: bus voor 50 personen - € 850 - € 22/pp 

Doel: wandeling 2u + gids zou op € 7/pp neerkomen 

Saeftinghe ligt ongeveer een 15min rijden van Doel.  

De Beiverse Marcheurs gaan vooraf op verkenning, zodanig dat zij een idee hebben van de 

eet- en drankmogelijkheden, toeristische plekjes,… zo kan het programma concreter worden 

uitgewerkt en de deelnameprijs verder bepaald worden. Wordt vervolgd…  

• Curve bowls voor 50+  

Hiervoor werd de locatie ‘evenementenzaal Plosje 10’ opnieuw aangegeven, deze werd 

vastgelegd op zaterdag 14/12/2024. Mariska bevestigt dat dit geen probleem vormt voor de 

kerstshow van Gezinsbond Bever op zondag 15/12/2024.  

Activiteit wordt ingebracht door Nancy in Eaglebe.  

• Zomerchallenge: loop/trail 

Voorlopig idee:concept:  

o Dit jaar openstellen voor wandelen en lopen, dit naar aanleiding van de eerdere 

vraag om de route te wandelen.  

o Afstand: small, medium, large 

er wordt gedacht aan de mountainbikeroute als parcours.  

• Teambuilding: Annemie kijkt uit naar een geschikte activiteit qua schappelijk budget.  

Nancy brengt voor zover mogelijk de sportverzekering in orde, via Gemeentelijke sportverzekering 

van Netwerk Lokaal Sportbeleid (voorheen ISB).  

Punt 4: Allerlei  

Sportboxen 

Naar aanleiding van het besproken punt Buitenspeeldag, wordt aangegeven dat we de promotie 

rond onze sportboxen nog eens kunnen herhalen, dit via sociale media en/of gemeentelijk infoblad. 

STAVAZA Intergemeentelijk skatepark 

Raion bekeek eind januari 2024 de mogelijkheden van optie 2 en 3. Ontvangen feedback:  

Helaas komen we met bijzonder slecht nieuws; de vooropgestelde locatie is quasi onbereikbaar voor 

vrachtwagens om materiaal en grondstoffen aan te voeren. 

Hij zou teveel budget opsouperen met het bereikbaar maken/aanleveren en dus zou er bijzonder 



weinig over blijven om iets deftig te plaatsen met het gestelde budget.  

Enige alternatief in de buurt is het hoger gelegen voetbalveld aan de straat kant, maar die is 

blijkbaar niet in het bezit van de gemeente.  

Of de eerste voorstel naast de petanque velden maar dat kon op weinig steun rekenen van de 

omwonenden.  

We beseffen dat dit alles terug in vraag stelt, en ook iets waar we te weinig aandacht op hebben 

gevestigd bij het kiezen van de locatie.  

Onze voorlopig besluit & advies is om het beschikbare budget of een deel hiervan te investeren in 

het bestaande skatepark van Gooik. Aangezien daar al een betonnen vloer ligt, is er meer geld voor 

effectieve modules.  

Uiteraard begrijpen we dat jullie hier minder fan van zijn, omdat dit geen centrale ligging is, dus 

indien er andere opties zijn kunnen we deze ook zeker gaan bekijken.  

Er was via via sprake van Kerkhof in Herne, wij vonden ook nog het kaatsplein in Galmaarden, en de 

sporthal hernekouter 

Op 06/03/2024 geen nieuws meer vanuit Galmaarden / Herne / Bever.  

Vergadering voorzitters adviesraden: 

Volgende bijeenkomst is gepland op 29/04/2024.  

Zij neemt alvast volgende punten mee naar het overleg:  

• Sportprogramma 2024 

• Sensibilisering pesten via sociale media wordt aangereikt. (dit naar aanleiding van het 

recente overleg met ouderraad) 

Dit kan op verschillende manieren uitgewerkt/benaderd worden:  

Er wordt voorgesteld om dit te dragen vanuit gemeente/ocmw als hoofd van dit project en 

zo een breed mogelijk draagvlak binnen de verschillende gemeentelijke diensten en 

adviesraden te creëren. Bijvoorbeeld: collega’s sociale dienst, gezondheid, jeugd, onderwijs, 

IBO ’t Sterretje, … Ook informeren bij en samenwerken met Politie, Intergemeentelijk 

preventiemedewerker, Logo Zenneland, Sport Vlaanderen, …  

Voorstel om bijvoorbeeld iets hierrond te organiseren (kan in verschillende 

stappen/momenten), nl. info-avond, flyer met info opmaken voor mensen die niet aanwezig 

kunnen zijn, oplijsten van tips en tricks, aanbieden van vorming ‘vertrouwenspersoon binnen 

(sport)club’, …  

Overkoepelende campagne van ouders van kinderen, via school, sportclubs (kies kleur tegen 

pesten), Warme William,..  

Het zijn voorlopige losse ideeën die worden gegeven, nog niets concreet qua uitwerking.  

Er wordt voorgesteld om wat informatief opzoekingswerk te verrichten:  

Mariska: oplijsten welke verenigingen lezingen/voordrachten er bestaan (bijvoorbeeld via 

Gezinsbond, via CLB,…) 

Nancy hoort bij partners Sport Vlaanderen en intergemeentelijke preventiemedewerker 

Bianca welke mogelijkheden er zijn. Daarnaast licht zij de bevoegde schepenen en collega’s 

(ocmw, jeugd, gezondheid) in.  

Annemie W. zoekt info omtrent opleiding vertrouwenspersoon binnen de club.  

 

• Melanie stelt de vraag naar mogelijke speel- en beweegtoestellen die kunnen aangekocht en 

geplaatst worden na de schoolverbouwingen. (dit naar aanleiding van het recente overleg 

met ouderraad): er wordt gedacht aan fit-o-meter voor op speelplaats, Agora of multi 

sportterrein.  



Nancy bezorgt haar catalogi van mogelijke firma’s.  

 

Masterplan bovenlokaal sportinfrastructuur 

Kevin vraagt of de SWOT-analyse kan bezorgd worden.  

Volgende sportraad: Dinsdag 30/04/2024 om 20u00 

Voorlopige agenda:  

goedkeuring verslag vorige vergadering 

sportprogramma 2024: verdere uitwerking 

 

 

 


